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Połaniec, dn. 17.03.2025 r.  

Projekt protokołu Nr XVIII/2025 

z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Połańcu w dniu 17 marca 2025 roku. 

Obrady sesji Rady Miejskiej odbyły się w sali narad Urzędu Miasta i Gminy w Połańcu. 

 

Link do nagrania z sesji Rady Miejskiej – 

https://polaniec.esesja.pl/transmisja/65705/sesjaanraxviiiawadniua17amarcaa2025agodza730.htm 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 0730 

Zakończenie obrad – godz. 0800 
 

Ad. 1  

      Pani Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła XVIII, 

nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej w Połańcu zwołaną na wniosek Burmistrza Miasta i Gminy, 

następnie powitała: p. Radnych, p. Jacka Nowaka – burmistrza Miasta i Gminy Połaniec,  

p. Bogumiłę Niespodziewaną – sekretarz Gminy, p. Małgorzatę Żugaj – skarbnik Gminy,  

p. Monikę Sass – Wołczyńską – Radcę Prawnego, kierowników jednostek organizacyjnych 

gminy, kierowników i pracowników Urzędu Miasta i Gminy, przedstawicieli jednostek 

pomocniczych gminy. Pani Przewodnicząca powitała p. Przemysława Cieleckiego – prezesa 

spółki SIM SMS, p. Grzegorza Wasilewskiego – prezesa ZGOK w Rzędowie oraz wszystkie 

osoby, które przybyły na sesję.  

Następnie, p. Przewodnicząca stwierdziła prawomocność obrad, ponieważ w sesji na 15. 

radnych uczestniczyło 14. radnych. (Radna nieobecna, usprawiedliwiona – p. Agnieszka 

Małkiewicz) 

Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad p. Tomasz Kiciński – wiceprzewodniczący 

Rady Miejskiej wydał oświadczenie.  

Ad. 2 

     Pani Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała zaplanowany 

porządek obrad oraz zapytała, czy są zgłaszane propozycje zmian. 

Propozycji zmiany nie zgłoszono w związku z tym przyjęty porządek obrad przedstawiał się 

następująco: 

   1. Otwarcie sesji. 

   2. Przyjęcie porządku obrad. 

   3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego   

       poprzez utworzenie nowych udziałów w spółce SIM SMS spółka z ograniczoną   

       odpowiedzialnością z siedzibą w Jędrzejowie. 
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   4. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 3 

a/Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego   

   poprzez utworzenie nowych udziałów w spółce SIM SMS spółka z ograniczoną   

   odpowiedzialnością z siedzibą w Jędrzejowie. 

 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Małgorzata Żugaj – skarbnik Gminy. 

W temacie przeprowadzono dyskusję.  

Pani Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o przedstawienie 

opinii Komisji w sprawie procedowanego projektu uchwały w związku z tym p. Marek Maj – 

przewodniczący wspólnego posiedzenia Komisji Rady poinformował, że Komisje pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały.  

Pytań nie zgłoszono w związku z tym p. Przewodnicząca poddała pod głosowanie 

procedowany projekt uchwały.  

(Podczas głosowania na sali obecnych było 14. radnych.)  

Głosowanie:  

za podjęciem uchwały – 14 osób (jednogłośnie) 

(Wanda Kaczmarczyk, Grzegorz Kosowicz, Zbigniew Rodenko, Tomasz Kiciński, Andrzej 

Wawrzyniec, Małgorzata Walenciak, Grzegorz Tomecki, Krzysztof Zając, Adam Łańka, 

Marek Maj, Jan Makuła, Izabela Płonka, Piotr Grudziński, Paweł Laska) 

Uchwała Nr XVIII/141/2025 została podjęta. 

 

Ad. 4  

    Wobec wyczerpania zaplanowanego porządku obrad p. Małgorzata Walenciak – 

przewodnicząca Rady Miejskiej podziękowała wszystkim obecnym na sali za przybycie na 

XVIII, nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej w Połańcu i zamknęła obrady.  

 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała:  

/-/Agnieszka Janowska 

                                                                       

                                                                                   Przewodnicząca Rady Miejskiej 

                                                                                       /-/ Małgorzata Walenciak 


